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Van: Buurtvereniging Eiland van Eemnes 

EILAND VAN EEMNES 

Eemnes, 5 mei 2020 

Onderwerp: Ophoging geluidswal westzijde A27 bij het Eiland van Eemnes 

Geachte Raad, 

Wij hebben in uw commissievergadering van 2 maart j.l. onze mening gegeven over het jarenlange 
proces en het gebrek aan een concreet plan voor de ophoging van de geluidswal aan de westzijde van 
de A27 (zie in de bijlage onze inspreeknotitie van die vergadering). Gelukkig werd onze ergernis breed 
gedragen in de Raad en trok de wethouder het boetekleed aan met de belofte om snel een eind to maken 
aan dit "gebed zonder end". 

Inmiddels ligt er een kredietvoorstel en een voorlopige aanbesteding. Hiermee wordt door het College 
gestand gedaan aan de invulling van het Coalitieprogramma waarin de beteugeling van de 
geluidsoverlast van de A27 als een belangrijk milieu actiepunt is benoemd. 

Wij, de bewoners van het Eiland van Eemnes, zijn nu uiterst tevreden met het voorliggende voorstel en 
verzoeken de Raad om positief to besluiten zodat de verhoging van de wal aan de westzijde spoedig kan 
worden gerealiseerd. 

Onder normale omstandigheden zouden wij ons standpunt uiteraard met u delen middels inspraak en 
aanwezigheid van veel buurtgenoten op de publieke tribune. Nu zullen wij uw vergadering vanuit vele 
huiskamers op het Eiland van Eemnes op afstand volgen. 

Veel succes met uw vergadering! 

Met vriendelijke groeten, 

Ben Grave 
Voorzitter Buurtvereniging Eiland van Eemnes 

Bijlage: inspreeknotitie vergadering 2 maart j.l. 
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Bijlage 

Ophogen geluidwallen A27 Eemnes 
• Ik sta hier niet voor het eerst over dit onderwerp. Eigenlijk zou het agendapunt moeten heten: Gebed 

zonder end! 

• 2008: Eerste communicatie van de toen net opgerichte Buurtvereniging Eiland van Eemnes n.a.v. 
eerste HOV perikelen en de overlast van de A27 

• 2012: Besluit tot verhoging van de geluidswallen t.h.v. Eiland van Eemnes met opmerking dat westzijde 
zou worden aangepakt na de besluitvorming over de HOV Eemnes haltes 

• 2013: Verhoging geluidswal oostzijde gerealiseerd! 

• Februari 2018: Besluit in Gemeenteraad over het definitieve HOV ontwerp. Met het project Geluidswal 
A27 westzijde zou gestart kunnen worden! 

• September 2018: N.a.v. nieuwe collegeprogramma geeft wethouder Sven Lankreijer in de G&E aan 
dat de ambitie is om de geluidswal in het eerste kwartaal 2019 to bouwen. 

• November 2018: Vertraagd door de vorming van een nieuw College is er een Klusopdracht gemaakt. 
Hierin wordt aangegeven dat de aanleg pas in het nalaar 2019 gerealiseerd gaat worden. 

• Februari 2019: Wederom op de agenda in de Raad en een brief van wethouder Sven Lankreijer Haar 
de bewoners Eiland van Eemnes met nu de verwachting dat eind 2019 met de aanleq begonnen zou 
worden. 

• Maart 2019: Memo college aan de Raad met de mededeling dat er wederom vertraging is vanwege de 
vertraging in het stabiliteitsonderzoek van de bestaande wal. Door het uitstellen van het 
beslissingsproces Haar de Raad van september 2019 (mede vanwege het zomerreces van de raad) is 
de nieuwe verwachting dat de geluidswal begin 2020 wordt gerealiseerd. 

• September 2019: N.a.v. het raadsbesluit dat de verhoging gerealiseerd gaat worden, schrijft de G&E: 
"Het lange wachten van de bewoners van het EvE nadert zijn einde". Eind ianuari 2020 zou met het 
ophoginqswerk begonnen kunnen worden. 

• Januari 2020: In een memo van het College aan het Presidium wordt aangegeven dat door vertraging 
in het aanbestedingsproces kredietvoorstel niet in de Raad van januari aan de orde kan komen maar in 
februari 2020. Er wordt inmiddels ook geen planning genoemd wanneer de ophoginq gerealiseerd gaat 
worden! 

• Januari 2020: Middels een Raadsinformatiebrief kondigt het College aan dat het aanbestedingsproces 
niet tot eenduidige offertes heeft geleid. Het kredietvoorstel kan niet in februari worde voorgelegd maar 
mogelijk in maart 2020. 

• Februari 2020: Het college schrijft in een memo aan de Raad dat vanwege de vervroeging van de 
Collegevergadering van 25 Haar 24 februari (een dag dus) het kredietvoorstel niet door het College kon 
worden behandeld. Dus wordt de behandeling van het kredietvoorstel in de Raad van maart niet 
gehaald. Als de aanbestedinq nu wel slaagt, dan wordt het voorstel in de Raad van april 2020 
gerealiseerd. 
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• U kunt zich voorstellen dat wij moedeloos worden van deze vertraging op vertraging. N.a.v. 
Collegeprogramma in 2018 heeft wethouder Sven Lankreijer een realisatie in het eerste kwartaal 2019 
aangegeven. Nu, een jaar later, wordt er nog geschoven maand over maand met de beslissing over het 
kredietvoorstel en wordt er op geen enkele manier meer gerept over een datum van realisatie van de 
ophoging! 

• Naast het felt dat u als Raad ook uw vragen zult hebben over deze opsomming van vertraging op 
vertraging, vragen wij aan de Raad: 

1. wilt u het College maven om nu snel, efficient en effectief tot een goede besluitvorming to 
komen van het kredietvoorstel. Waarom zou dat niet alsnog in maart kunnen? 

2. Wilt u het College opdracht geven om direct volgend op deze besluitvorming tot aanbesteding 
over to gaan om de ophoginq uiterliik in het tweede kwartaal 2020 to realiseren. 

Wij kijken uit naar de stilte achter de wal! Zo moeilijk is deze klus toch niet? 

Buurtvereniging Eiland van Eemnes, Ben Grave 

Eemnes, 2 maart 2020 


